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Zápis č. 2/2025 a usnesení č. 3/2025, č. 4/2025 a č. 5/2025 
ze zasedání Zastupitelstva obce Radimovice u Tábora, 

konaného dne 1. června 2025, od 19:00 hodin. 
 
 

1. Zahájení 
  
Zasedání Zastupitelstva obce Radimovice u Tábora (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 
19:00 hodin starostou obce panem Pavlem Matyšem (dále jako „předsedající“). 
  
Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
byla na úřední desce Obecního úřadu Radimovice u Tábora zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně 7 dní, a to od 21. května 2025. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
  
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 
šest členů zastupitelstva (z celkového počtu všech sedmi členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 
Přítomni: Pavel Matyš, Jan Svoboda, Jindřich Vavřík, Tomáš Fák, Jan Kadlec, Václav Kořený 
 
Omluveni: Jaroslav Hála 
 
 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající určil ověřovateli zápisu pana Václava Kořeného a pana Tomáše Fáka, zapisovatelem pana 
Jana Svobodu. 
 
 

3. Schválení programu 
  
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu nebyly 
vzneseny návrhy na doplnění. 
 
Navržený program: 

1. Zahájení  
2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
3. Schválení programu  
4. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva ze dne 9.3.2025  
5. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2024 
6. Schválení účetní závěrky za rok 2024 
7. Projednání a schválení žádosti společnosti CETIN na rekonstrukci telekomunikační sítě 
8. Různé  
9. Diskuse  
10. Závěr  
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4. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva ze dne 9.3.2025  

Předsedající vyzval ke vznesení případných připomínek k výše uvedenému zápisu. Tento zápis byl po 
sepsání a kontrole ověřovateli zveřejněn na úřední desce dne 10. dubna 2025. Ze strany zastupitelů 
nebyly vzneseny žádné připomínky.  
 

5. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2024 

Předsedající seznámil zastupitele se závěrečným účtem za rok 2024, návrh závěrečného účtu za rok 
2024 byl vyvěšen na úřední desce od 5. května 2025. 

Návrh usnesení č. 3/2025:  

Zastupitelstvo obce Radimovice u Tábora schvaluje závěrečný účet obce za rok 2024, zároveň vyjadřuje 
souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

Výsledek: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

Usnesení č. 3/2025 bylo schváleno.  

 

6. Schválení účetní závěrky za rok 2024 

Předsedající seznámil zastupitelstvo s výsledkem účetní závěrky za rok 2024. 

Návrh usnesení č. 4/2025:  

Zastupitelstvo obce Radimovice u Tábora schvaluje účetní závěrku včetně výsledku hospodaření za rok 
2024 sestavenou k 31.12.2024. 

Výsledek: pro 6, proti 0, zdrželi se 0.  

Usnesení č. 4/2025 bylo schváleno.  

 

7. Projednání a schválení žádosti společnosti CETIN na rekonstrukci telekomunikační sítě 

Předsedající seznámil zastupitele se Studií modernizace telekomunikační infrastruktury. V následné 
diskuzi byla doplněna informace o nulových nákladech obce při realizaci předloženého záměru 
společnosti CETIN, následně přešlo zastupitelstvo k hlasování o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení č. 5/2025:  

Zastupitelstvo obce Radimovice u Tábora schvaluje předložený záměr společnosti CETIN uskutečnit na 
území obce Radimovice u Tábora výstavbu optické sítě umístěním nadzemního vedení, jednorázově či 
po jednotlivých etapách. 
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Výsledek: pro 5, proti 1, zdrželi se 0.  

Usnesení č. 5/2025 bylo schváleno.  

 

8. Různé 

Migrace webových stránek obce 

Na základě preferencí jednotlivých zastupitelů byla vybrána varianta zpracování nových webových 
stránek obce. 

Dron 

Zastupitel Jan Svoboda reagoval na incident, který se stal v průběhu letošního pálení čarodějnic. 
Informoval přítomné o tom, že všechny lety s dronem v jeho osobním vlastnictví, včetně letu v průběhu 
akce pálení čarodějnic, probíhají v souladu s platnou legislativou. Informoval také, že z letu v průběhu 
akce pálení čarodějnic nebyl pořizován video záznam. 

Digitální mapa 

Předsedající informoval o digitálním návrhu zpracovaným geodetem, který byl pověřen Krajským 
úřadem. Pan Vavřík požádal o zaslání dotčeného materiálu. 

Odpadní vody do obecní kanalizace 

Předsedající informoval zastupitele o doposud realizovaných krocích spojených s udělením souhlasu 
s vypouštěním odpadních vod z obce přes pozemky třetích osob, od kterých je potřeba získat souhlasy 
s průtokem odpadních vod. V souvislosti s tím vznesl pan Vavřík dotaz k předsedajícímu na souhlas 
s vypouštěním odpadních vod z č.p. 7 (tento souhlas byl řešen v rámci usnesení zastupitelstva č. 
21/2024). Dále informoval zastupitele o souhlasu, který získal od jednoho z majitelů pozemků, přes 
který odpadní vody protékají. Následně odmítl tento souhlas předat obci s tím, že ho doloží na odbor 
životního prostředí osobně. Předsedající reagoval tak, že bude tuto situaci řešit i nadále s odborem 
životního prostředí. Dále konstatoval, že od ostatních majitelů pozemků má souhlas přislíben. 

Pasport komunikací 

Pan Vavřík vznesl dotaz na termín plánovaného přesunutí značky zákazu vjezdu (cesta na Hůrku). 
Předsedající odpověděl, že to bude řešeno při nejbližší změně pasportu komunikací. 

Osvětlení v severní části obce 

Předsedající představil zastupitelům variantu realizace plánovaného rozšíření veřejného osvětlení, 
která je postavena na samostatných svítidlech se solárním panelem a baterií. Zastupitelstvo souhlasí 
s tímto návrhem řešení a vyjádřilo souhlas s pokračováním projektu. Předsedající bude dále 
komunikovat s poskytovatelem dotace, aby ověřil, zda je tato změna realizace v souladu s aktuálně 
schválenou žádostí o dotaci z programu POV.  
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9. Diskuze 

Do diskuse se přihlásil pan Lubomír Hnilička s dotazem na oficiální skladovací místo zeleného odpadu 
v obci. Vzhledem ke změně majitele pozemku, na kterém se zelený odpad se souhlasem původního 
vlastníka skladoval, se bude předsedající tímto podnětem zabývat, aby bylo co nejdříve nalezeno 
řešení. 
 
Nikdo další se do diskuze nepřihlásil. 
 
 

10. Závěr 
 

Předsedající poděkoval za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 20:10 hodin. 
  
  
Zápis byl vyhotoven 2. června 2025 
      
 
Zapisovatel:  Jan Svoboda 
  
  
Ověřovatelé Václav Kořený   ………………………………..  dne .............................. 
      
           Tomáš Fák  …………………………………  dne .............................. 
  
Starosta: Pavel Matyš   ………………………………… dne .............................. 


